
Högsby kommun Protokoll  1(6) 
Pensionärsrådet   

   Utdragsbestyrkande 
 

 
Sammanträdesdatum 2015-11-27 
 
Plats och tid Kvillgården, fredagen den 27 november 2015 kl 09.00-11.00 
 

Närvarande Marcus Schön, ordförande 
 Hans Birgersgård 
 Bror Josefsson 
 Lennart Andersson 
 Ingrid Axelsson 
 Birgitta Karlsson 
 Solweig Ekh 
    
 
Övriga deltagande Anna Norregård, projektledare Riksbyggen, § 507 
 Linda Robertsson, projektsamordnare, § 507 
 Britt Karlsson, sekreterare 
  
Utses att justera Solweig Ekh 
 
 
Justeringens plats och tid    
 
 

Underskrifter Sekreterare  ...............................................................................  Paragrafer  507 - 511 
  Britt Karlsson 
 
 
 Ordförande  ...............................................................................  
  Marcus Schön 
 
 
 Justerande  ............................................................................... ………………………………………….. 
  Solweig Ekh 
 
 

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunala Pensionärsrådet 
 
 
Sammanträdesdatum 2015-11-27 
 
Datum för  Datum för 

anslags uppsättande - anslags nedtagande - 
 
Förvaringsplats 

för protokollet Kommunhuset  
 
 
Underskrift  ...............................................................................  
  



Högsby kommun Protokoll 2 
Pensionärsrådet 2015-11-27  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
§ 507  
 
Besök av Anna Norregård, projektledare Riksbyggen och Linda Robertsson, 
projektsamordnare Högsby kommun. 
 
Projektledaren beskriver hela projektet med Emådalens trygga hem och vad det 
innebär att bilda en ekonomisk förening som hyresgästförening. 
 
Projektledaren beskriver bakgrunden till projektet och hur det är upplagt med olika 
etapper. 
 
Etapp ett är nu påbörjad med nybyggnation av två avdelningar för personer med 
demenssjukdom och ombyggnation av befintliga demensavdelningar. Hon 
informerar också om syfte och mål med driftsformen. 
 
En synpunkt är att det fortfarande fattas trygghetsboende i kommunen och att detta 
är en fråga som pensionärsrådet vill driva i framtiden. 
 
______  
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Pensionärsrådet 2015-11-27  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
§ 508  
 
Föregående protokoll 
 
Länspresidiemötet har varit utan att någon inbjudan har kommit till ledamöternas 
vetskap. 
 
En undersökning ska göras, till vem inbjudan har gått för att det till nästa år ska bli 
rätt. 
 
Protokollet läggs till handlingarna. 
_____
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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
§ 509 
 
Utbildningsinsatser 2016 
 
Pensionärsrådet vill komma med i tidigt skede när det gäller budgetarbetet för 
2017. Det ska vara med som en punkt på februarimötet 2016. 
 
Pensionärsrådet vill vara väl informerade om ny/om byggnationen av kommunens 
äldreboenden.  
 
Pensionärsrådet önskar att enhetschefen för Hälso-o sjukvård medverkar vid nästa 
möte. 
_____
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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
§ 510 
 
Tid o plats för pensionärsrådets möten 2016 
 
Följande tider har pensionärsrådet sina möten under 2016: 2016-02-26, Mogården 
2016-04-29, Kvillgården, 2016-09-30 Mogården och 2016-11-25, Mogården. 
 
Sekreteraren bokar lokal. 
_____
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Pensionärsrådet 2015-11-27  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

§ 511 
 
Övriga frågor 
 
Frågan om hur kommunen tänkt att använda de extra pengar som kommer till 
kommunen, 2015-2018 när det gäller bemanning inom äldreomsorgen kom upp. 
De pengar som kommunen fått 2015 har använts till att delvis täcka kostnader för 
högre grundbemanning på våra äldreboenden och i hemtjänsten. 
 
Resterande år kommer grundbemanningen att ses över med hjälp av dessa anslag. 
 
Det finns önskemål om att kommunen håller med halkskydd i form av broddar, 
ordförande svarar att frågan var uppe på fullmäktigemötet förra gången och svar 
kommer på nästa fullmäktigemöte. 
 
En undran från pensionärsrådet är om det är aktuellt med en ”fixartjänst” i 
kommunen. 
 
Ordföranden svarar att det är det inte, även om rådet har idéer om hur en sådan 
tjänst skulle kunna organiseras. 
 
En tydlig markering från pensionärsrådet är att anhörigstödet till de som vårdar 
sina anhöriga måste bli bättre i kommunen. Ordförande och sekreterare tar med 
sig dessa synpunkter.  
_____ 
 
 
 


